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Aan de gemeenteraad 
 

Datum  30 juni 2023  
Behandeld door  B.L. Liang / M. Penders  

Ons kenmerk  20230628.01  
Doorkiesnummer    

Onderwerp  Beantwoording 
nagezonden technische 
vragen Perspectiefnota 
2023-2028 VVD 

 

Geachte mevrouw, heer, 
 
Hieronder treft u de beantwoording van nagezonden schriftelijke gestelde technisch vragen van de 
fractie VVD aan. In deze brief volstaan we met een korte, technische beantwoording. De 
paginanummers verwijzen naar de digitale versie van de Perspectiefnota 2023-2028. 
 

I. Door de fractie van VVD zijn onderstaande schriftelijke technische vragen gesteld over de 
Perspectiefnota 2023-2028. Deze beantwoording betreft alleen technische vragen. 

 
69. Pellerpop 
Pag. 29 
 
Vraag 1  
Pagina 29 Pellerpop, klopt onze berekening dat Pellerpop minimaal € 40.000 gaat kosten? Dus het 
bestaande budget van € 10.000 plus de verhoging van € 30.000?  
Of wordt het totale budget minimaal € 30.000? 
 
Antwoord vraag 1: 
Ja, het klopt dat Pellerpop minimaal € 40.000 gaat kosten. De ophoging van € 30.000 is nodig voor de 
organisatie en om aan alle veiligheidsnormen te kunnen voldoen. Er is minder capaciteit vanuit het 
jeugd- en jongerenwerk beschikbaar voor de organisatie. 
 

 
6. Wereldfeest 
Pag. 22 
Hier gaan de kosten naar € 50.000, dit terwijl uit de beantwoording van de technische vragen blijkt dat 
deze kosten in 2022 nog € 42.000 bedroegen. Dat betekent een stijging van de kosten met 19% in twee 
jaar tijd. 
 
Ter inleiding op de beantwoording het volgende: Het Wereldfeest is in 2007 ontstaan door een 

vraag/initiatief van 2 dames uit de Nederlandse Antillen en opgezet in de wijk Bloemenbuurt. Zij misten 

een feest waar alle culturen bij elkaar komen en wat verbindt. Wat klein is begonnen is inmiddels 

uitgegroeid tot een evenement. Het samenwerken tussen verschillende nationaliteiten (meestal tussen 

de 12-15) en heel veel verschillende religies draagt bij aan mooie ontmoetingen en het samenleven in 

Papendrecht. Vanuit het gemeentelijke wijkgericht werken is dit initiatief gefaciliteerd en steeds groter 

geworden, zodat al lang geen sprake meer is van een initiatief. Het evenement trekt ca. 5.000 

bezoekers.  

Het college is voornemens om in 2024 een kader evenementenbeleid te formuleren, waarbij er antwoord 

gegeven wordt op wat de gemeente met de evenementen willen bereiken, welke evenementen we 

wel/niet willen laten organiseren, faciliteren en financieel willen ondersteunen. Met het beleidskader 

weten we dan ook of en zo ja hoe de toekomst van het wereldfeest (en andere evenementen) eruit ziet.  

Vraag 2a  
Hoeveel vrijwilligers waren er bij de vorige editie bij de organisatie betrokken, buiten de inwoners die 
kookten en hun gerechten verkochten? 
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Antwoord vraag 2a: 
Bij de vorige editie waren er 12 vrijwilligers. 
 
Vraag 2b  
Klopt het dat de marktkramen gratis ter beschikking gesteld worden? 
 
Vraag 2c  
Klopt het ook dat de opbrengst van deze kramen voor de betreffende deelnemer was?   
 
Antwoord vraag 2b/2c: 
Ja, de marktkramen worden gratis ter beschikbaar gesteld aan de vrijwilligers. Het zijn geen 

commerciële partijen en er worden ook geen commerciële prijzen gehanteerd. Winst maken is dus ook 

niet het doel van het wereldfeest. De marge is minimaal, waarbij het ook de ervaring is dat sommigen 

zelfs verlies draaien en de gemeente dit compenseert.  

 
Vraag 2d  
Hoeveel marktkramen waren er tijdens het wereldfeest in 2022? 
 
Antwoord vraag 2d: 
Er waren 12 marktkramen tijdens het wereldfeest. 
 
Vraag 2e  
Zijn de kosten voor 2022 alleen de directe kosten of zijn kosten voor de ambtelijke inzet daarin ook 
opgenomen? 
 
Antwoord vraag 2e: 
Alleen directe kosten. De wijkcoördinatoren houden contact met alle nationaliteiten gedurende het hele 
jaar. De organisatie berust na 14 jaar inmiddels op een vaste crew met goede draaiboeken: 

• SOC/ToBe: organiseert muziek- en dansprogramma  

• 4Usounds: regelt alle randvoorwaarden van kassahokje, podium, tenten en geluidsinstallatie 

• Vrijwilligers van de wereldkeuken 

• Wijkcoördinator (72 uur, inclusief Wereldfeest zelf) 
 
Vraag 2f  
Wat is het aandeel in de kosten voor ToBe? 
 
Antwoord vraag 2f: 
Het aandeel voor ToBe is € 13.000. 
 
Vraag 2g  
Wat is de verdeling van de kosten over de volgende onderdelen:  

- Inhuur 
- Artiesten 
- Uren ambtelijke organisatie 
- Marktkramen 
- Beveiliging 
- Podium en techniek 
- Feesttent/overkapping locatie 
- Overige kosten 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



3 
 

Antwoord vraag 2g: 
De verdeling van kosten bestaat: 

• Inhuur artiesten € 12.000 

• Uren ambtelijke organisatie 
Valt onder uitvoering 
wijkgericht werken 

• Beveiliging € 1.000 

• Podium en techniek, feesttent, overkapping locatie, pagodetenten, 
personeel op- en afbouw, stagemanagers, bierbankensets, 
stoelen/tafels, dixi's, danspodium, licht- en geluid, aggregaten, kassa-
units, brandblussers, inrichting kleedkamers: 

€ 23.000 

• Overige kosten (communicatie, aankleding, disposables, etc.) € 6.000 

 
 

 
Vraag 3  
Zowel de bijdrage voor Pellerpop als het Wereldfeest stijgen omdat de kosten voor het organiseren van 
een dergelijk evenement flink meer kost. Er worden binnen Papendrecht ook andere evenementen 
georganiseerd, bijvoorbeeld het Lichtjesfeest en Koningsdag. Wordt daar een evenredige stijging van 
de bijdrage toegekend? 
 
Antwoord vraag 3: 
De bijdragen voor Lichtjesfeest en Koningsdag zijn subsidies, verstrekt aan rechtspersonen. De hoogte 
voor de subsidies indexeren we jaarlijks, waarbij we rekening houden met de CBS-index. 
 

 
Aanvullende middelen Sociaal Domein 
In de perspectiefnota zijn de volgende taken en bedragen benoemd voor 2024 
14 Continuering school maatschappelijk werk € 50.000 incidenteel 
23. Herijking WMO naar de voorkant € 50.000 
28 procesregisseur Veiligheid en Sociaal Domein € 55.000  
70 Adviespunt Scheiden, kind en Ouderschap € 33.000 
71 Indexatie programma budgetten sociaal domein 60.000 
73. Versterken Casusregie Jeugd structureel € 50.000 
74 Versterken Casusregie Volwassenen € 100.000 
 
Vraag 4  
Welke van deze middelen komen bij het budget en de taken van Sterk Papendrecht en welke deel is 
voor de SDD, SoJ en de DG&J?  
Dit ook in relatie met de subsidiebundel waarin een stijging voor het Sociaal Domein naast de 
inflatiecorrectie van ruim € 89.000 is opgenomen. Welke van de bovengenoemde posten zijn daarin 
opgenomen? 
 
Antwoord vraag 4: 
Punten 14, 70, 73 en 74 gaan naar Sterk Papendrecht 
Punt 71 gaat voor de dienstverleningsovereenkomst meldpunt Zorg en Overlast naar DG&J (waar SoJ 
onderdeel van is). Verder betreft het ook een dienstverleningsovereenkomst gezamenlijk transformeren, 
die bij de GR Sociaal is belegd. De overige taken zijn niet gerelateerd aan de hierboven genoemde 
instellingen.  
Punt 28 gaat naar de gemeente zelf, team Maatschappelijke Ontwikkeling 
Punt 23: Een deel van het budget gaat –bij goede resultaten op basis van start in 2023- naar 
SterkPapendrecht voor inzet bestrijding eenzaamheid/ activering/ versterking sociaal netwerk/ vervoer, 
via ANWB Automaatje. Een deel bepalen we nader na de Herijking Wmo. Afhankelijk van de behoefte 
kan dit SterkPapendrecht of een andere partij zijn.  
Dit ook in relatie met de subsidiebundel waarin een stijging voor het Sociaal Domein naast de 
inflatiecorrectie van ruim € 89.000 is opgenomen. Welke van de bovengenoemde posten zijn daarin 
opgenomen? 
De € 89.000 staat los van bovengenoemde posten. Deze stijging heeft te maken met de inzet van de 
Wijk-GGD'er die we vanaf 2024 structureel opnemen in plaats van incidenteel via Yulius. 
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Vraag 5  
Wat is het verschil tussen de Casusregie Volwassenen en de procesregisseur Veiligheid en Sociaal 
Domein. Wordt dit beiden door Sterk Papendrecht gedaan? 
 
Antwoord vraag 5: 
Als gemeente gaan we het AVE-model toepassen. Dit staat voor Aanpak Voorkoming Escalatie. Het 
doel hiervan is het voorkomen van escalatie bij huishoudens met oplopende problematiek. De methode 
geeft antwoord op de vraag wie de regie heeft in deze situaties. Binnen deze methode werken we met 
verschillende rollen, waaronder die van casusregisseur en procesregisseur. De casusregisseur heeft 
de regie over de dagelijkse ondersteuning van een persoon of gezin. De procesregisseur faciliteert de 
samenwerking tussen professionals of meerdere organisaties. Hoe complexer een casus is/wordt, hoe 
groter de kans dat er een procesregisseur nodig is. Deze is niet bezig met de inhoud van de 
daadwerkelijke zorg, maar helpt bij de samenwerking en afstemming tussen de zorgverleners, zodat die 
zich op de echte zorg vanuit hun eigen specialisme kunnen richten. Zodra dat mogelijk is verdwijnt de 
procesregisseur weer uit beeld. Zolang veel verschillende organisaties samenwerken op één casus, is 
een procesregisseur nodig, omdat er vaak sprake is van ogenschijnlijke tegenstrijdige belangen. De 
procesregisseur komt in dienst van de gemeente, team maatschappelijke ontwikkeling. De 
casusregisseurs komen in dienst van Sterk Papendrecht. 
 

 
 
 
Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  
 
Hoogachtend,  
 
 
 
 
 
 
J.M. Ansems 
Algemeen directeur 


